
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များတာဝန်ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် အသစ်ခန့်အပ်ခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာအင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်) ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲများ၊ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် အမည်စာရင်းတင်သွင်းသည် ၊ ကော်မတီမှထောက်ခံတင်ပြချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များပြောင်းလဲခြင်း နှင့် အသစ်ခန့်အပ်ခြင်းကို အစုရှယ်ယာရှင်များအား အသိပေးအပ်ပါသည်။ အဆိုပါပြောင်းလဲမှုများသည် ၂၀၁၈ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၁)နေ့မှစတင် အကျိုးသက်ရောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၁။ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာမှ အမှုဆောင်မဟုတ်သော ဒါရိုက်တာအဖြစ် ပြောင်းလဲတာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါနေ့ရက်မှစ၍ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ (Executive Director) ဦးလင်းမြိုင်သည် အမှုဆောင်မဟုတ်သော ဒါရိုက်တာ (Non-Executive Director) အဖြစ်ပြောင်းလဲတာဝန်ထမ်းဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤပြောင်းလဲမှုကြောင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအမှုဆောင်အရာရှိချုပ် (Chief Operating Officer) တာဝန်မှ Special Counsel to the Chairman (ဥက္ကဋ္ဌ၏ အထူးအတိုင်ပင်ခံ) အဖြစ် ပြောင်းလဲတာဝန်ထမ်းဆောင်မည် ဖြစ်သည်။

၂။ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ခန့်အပ်ခြင်း

လက်ရှိ Chief Financial Officer (ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်) အဖြစ်တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ ဦးထွန်းထွန်းအား ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်အရ Chief Operating Officer (လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်) အဖြစ် ရာထူးတိုးမြှင့်ခန့်အပ်ပြီး ကုမ္ပဏီ၏ နေ့စဉ်စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်များနှင့်ရေတိုရေရှည် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုဆိုင်ရာ ကိစ္စအဝဝကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ ခန့်အပ်ခြင်း

ဒေါ်ဇော်အောင်အား ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ခန့်အပ်၍ အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာတာဝန်ကို ထမ်းဆောင်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့်ဒေါ်ဇော်အောင်အား လက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် Director of Strategic Development မှ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အကြီးအကဲအဖြစ် ရာထူးတိုးမြှင့်ခန့်အပ်ပြီးကုမ္ပဏီ၏ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာကိစ္စများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက် စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဒေါ်ဇော်အောင်သည် ကုမ္ပဏီ အုပ်စုကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် စတင်ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၇ခုနှစ် မေလတွင် ကုမ္ပဏီ၏ Strategic Development ဌာန ဒါရိုက်တာအဖြစ်တိုးမြှင့်ခန့်အပ်ခြင်းခံရပါသည်။ ကုမ္ပဏီအုပ်စုအား မဝင်ရောက်မီ ဒေါ်ဇော်အောင်သည် စီးပွားရေး နယ်ပယ်အသီးသီးရှိ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု၊ ကုမ္ပဏီ၏မဟာဗျူဟာ နှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာ ဘဏ်လုပ်ငန်း

ကဏ္ဍတို့တွင် ၁၅နှစ်ကျော်တိုင် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အတွေ့အကြုံရှိသူတစ်ဦးလည်းဖြစ်သည်။ သူသည် အင်္ဂလန်နိုင်ငံ အောက်စ်ဖို့ဒ် တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့လွန်ဒီပလိုမာ နှင့် ကနေဒါနိုင်ငံ အော်တဝါ တက္ကသိုလ်မှ စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ မဟာဘွဲ့တို့ကိုလည်းရရှိထားပါသည်။ Global Association of Risk Professionals (GARP) အဖွဲ့မှအပ်နှင်းသည့် Financial Risk Manager (FRM) လက်မှတ်ကိုရရှိထားပြီး ထိုင်းနိုင်ငံ Institute of Directors အဖွဲ့မှပေးအပ်သည့် Board of Director အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်ကိုလည်းရရှိထားသူဖြစ်သည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် အမည်စာရင်း တင်သွင်းသည့် ကော်မတီမှတင်ပြလာသည့်ဒေါ်ဇော်အောင်၏ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ၊ ပညာအရည်အချင်း၊ ရာထူးနေရာတို့နှင့် အံဝင်ခွင့်ကျဖြစ်မှုတို့ကို စိစစ်သုံးသပ်ပြီးနောက် ဒေါ်ဇော်အောင်သည် အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ၊ ဘဏ္ဍာရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဆိုင်ရာအကြီးအကဲ တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ရန် ရှိသင့်ထိုက်သည့် အရည်အသွေး၊အတွေ့အကြုံနှင့် တတ်ကျွမ်းမှု ရှိသည်ဟု ရှုမြင်သုံးသပ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့အနေဖြင့် ဒေါ်ဇော်အောင်အား ခန့်အပ်မှုကို သဘောတူအတည်ပြုခဲ့ပါသည်။

အထက်ပါရာထူးတာဝန်ပြောင်းလဲမှုများပြီးနောက် ကုမ္ပဏီ၏ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဖွဲ့စည်းပုံမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်မည်ဖြစ်သည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့

ဦးသိမ်းဝေ (ခ) မစ္စတာဆာ(ဂျ)ပန်	(အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ)
ဦးထွန်းထွန်း	(အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ၊လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်)
ဒေါ်ဇော်အောင်	(အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ၊ဘဏ္ဍာရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာအကြီးအကဲ)
ဦးမြတ်သင်းအောင်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဥက္ကဋ္ဌ)
ဦးကြည်အေး	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ပါမောက္ခဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ဦးလင်းမြိုင်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ပါမောက္ခဒေါက်တာရီရီမြင့်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ဦးညွန့်တင်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ဦးသန်းအောင်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)
ပါမောက္ခဒေါက်တာကျော်ရင်လှိုင်	(အမှုဆောင်မဟုတ်သောဒါရိုက်တာ)

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
 အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
 ၂၀၁၈ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၉) ရက်

FIRST MYANMAR INVESTMENT CO., LTD.
 YSX Code 00001
 The Campus
 1 Office Park, Rain Tree Drive
 Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township
 Yangon 11401, Myanmar
 Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm